
Ad. 3) 

Doc. dr. sc. Rudec otvara prostor za pitanja, primjedbe i raspravu. 

Nastavlja se rasprava koja je potaknuta izlaganjem prve točke. Tema rasprave je relevantnost 

studijskih programa i znanja koja studenti dobivaju u odnosu na potrebe tržišta rada. 

Zaključak je da tema traži dodatno propitivanje i proširivanje na članove uprave Fakulteta, 

stoga će predsjednik Povjerenstva o tome izvijestiti Upravu Fakulteta. 

Nakon završene treče točke dnevnog reda, predsjednik Povjerenstva za unaprjeđenje i 

osiguranje kvalitete visokog obrazovanja u 10 sati zaključuje sastanak. 

 


